
 

Möte via Teams för Norrbottens Läns Stövarklubb 2021-10-24   Protokoll 9–2021 

Närvarande:  

Michael Barchéus Leif Bäckström Thomas Pellikkä 

Mikael Lindvall Ove Hedström  Karl Göran Waara 

Marcus Svedjestrand  Thomas Nordström 

Inbjudna till mötet var valberedningen. Med på mötet: Per-Ingvar Norberg 

1.    Ordföranden förklarade mötet öppnat. 

2.   Dagordningen godkändes 

3.  Att justera dagens protokoll jämte ordföranden valdes Thomas Pellikkä. 

4.  Föregående protokoll. Allt åtgärdat. 

5. Kassören redogjorde för det ekonomiska läget. 

Ekonomin stabil och för närvarande ett plusresultat på 57 tkr. (Budgeterat ett 0 resultat för 

verksamhetsåret.) 

Våra aktiviteter gör nu i projektform med resultatuppföljning. Preliminärt uppgår resultaten enligt 

följande: 

-Haparandautställningen: Ej klart 

Mattilaprovet: + 4200 kr 

DM-uttagningen:  + 1,966 kr 

-NKM: +11,647 kr 

-Norräven: +168 kr 

6. Tidigare beslutade motioner skickas in före 31 oktober. Leif B. fixar det. 

7. Beslutades att L-G Erkki representerar Nb Stkl som domare vid SM i Västerbotten. 

8. Ang. CS beslut att säga upp avtalet med Administration. 



 

Styrelsen anser att man bryter mot fullmäktigebeslutet 2020. 

Beslutades att Michael Barcheus skickar in bilagda skrivelse till CS där vi bestrider förfarandet. 

9. Övrigt. Kalle Waara meddelar att han ej tänker fortsätta i styrelsen efter årsmötet 2022. 

10. Nästa möte. När behov uppkommer. 

11. Ordföranden avslutade och tackade för ett bra möte. 

 

 

Leif Bäckström  Michael Barcheus Thomas Pellikkä 

 

 

 

 

 



 

     Bilaga 1. 

Bestridning av uppsägning av Hitta Stövare 

 
 2021-10-24  

 
 Att styrelsen för svenska stövarklubben egenmäktigt beslutat att säga upp 
Stövare.hundprov och Hitta stövare är mycket anmärkningsvärt. Enligt vår 

uppfattning är det något som endast kan beslutas på ett fullmäktige. Vad vi 
kommer ihåg har det tidigare beslutas att nuvarande system ska utvecklas 

vidare och en IT-grupp har tillsatts för att utveckla Stövare hundprov och 
Hitta stövare. Dessutom skulle det implementeras en utställningsmodul. Här 

känner vi att styrelsen agerar helt fel och i stället för att ena Sveriges 
lokalklubbar och rasföreningar så känns det tydligt att ett sådant 
egenmäktigt beslut kommer att söndra i stället. Dessutom har vi nyligen gått 

igenom ett stormigt fullmäktige och det här kan bara innebära att det skapar 
ännu större osämja och dåligt klimat i vår verksamhet. Styrelsens största 

uppgift idag bör i stället vara att skapa ett gott samarbetsklimat inom 
stövarsverige, utarbeta en plan mot det sviktande medlemsantalet, arbeta 

med en strategi i vargfrågan så att alla medlemmar med glädje kan släppa 
sina stövare utan att vara rädd att det är sista gången man ser den i livet, 

och till sist förvalta vårt kulturarv löshundsjakten.  
Vi hoppas verkligen att styrelsen tar sitt förnuft till fånga och om vi ska byta 

system så ska det beslutas på ett demokratiskt sätt vid fullmäktige. Styrelsen 
i Norrbotten bestrider starkt detta beslut.  
Styrelsen för Norrbottens Läns Stövarklubb. 

 

 

 


